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Protokół nr 14/2021 

z posiedzenia Komisji Rozwoju 

w trybie zdalnym w dniu 15 grudnia 2021 r.  

 

 

WAK.0012.1.14.2021 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Rozwoju Pan Grzegorz Kubalski, 

witając członków komisji oraz gości. Lista obecności radnych i gości obecnych na 

posiedzeniu stanowi załącznik Nr 1 i Nr 2 do niniejszego protokołu.  

W posiedzeniu wzięło udział dziesięciu członków Komisji Rozwoju:  

1) Grzegorz Kubalski; 

2) Anna Gajewska; 

3) Izabela Kownacka; 

4) Aleksandra Bednarek; 

5) Agnieszka Borkowska; 

6) Piotr Choroś; 

7) Zbigniew Garbaczewski; 

8) Grzegorz Zbroch; 

9) Leszek Smuniewski; 

10) Wiesław Smoczyński. 

Przewodniczący komisji potwierdził wymagane kworum i przystąpił do realizacji kolejnego 

punktu porządku obrad. 

 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji. 

4. Przegląd stanu realizacji Strategii Rozwoju Powiatu Legionowskiego. 

5. Przyjęcie protokołów: 

a) z nadzwyczajnego posiedzenia komisji w dniu 22.11.2021r.; 

b) z posiedzenia komisji w dniu 24.11.2021 r.. 

6. Wolne wnioski. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Z uwagi na brak uwag do zaproponowanego porządku obrad, Pan Grzegorz Kubalski 

przystąpił do jego realizacji.  

 

 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji.  

   

 Przewodniczący komisji powiedział, że w kompetencji Komisji Rozwoju są zmiany 

zawarte w uchwale zmieniającej uchwałę nr 192/XXIV/2020 Rady Powiatu w Legionowie z 

dnia 21 grudnia 2020 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 
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2021. Zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Legionowskiego o omówienie projektu 

uchwały. 

Pani Katarzyna Rembelska powiedziała, że w znacznej mierze porządkuje ona budżet        

i przygotowuje do sporządzenie informacji opisowej za 2021 rok. Zaznaczyła, że 

wprowadzone zmiany zwiększają stronę dochodów oraz zmniejszają stronę wydatków. 

Zwiększa się również nadwyżka budżetowa i po zmianach będzie wynosiła ponad 

7.100.000,00 zł. W zakresie zmian w tej uchwale wyróżniamy: 

a) zmiany dotyczące programu unijnego „Ryby mają głos”, współfinansowanego ze 

środków Unii Europejskiej; który zostaje zmniejszony, zarówno po stronie 

dochodów (zmniejszenie planu o 50.000,00 zł), jak i po stronie wydatków – ponad 

29.000,00 zł; nadmieniła, że wykonawca nie jest w stanie wyrobić się z realizacją 

gry w ramach tego zadania przez pandemię COVID – 19, ponieważ jest na rynku 

mała dostępność tektury, która jest potrzebna do jej realizacji; 

b) zmiany po stronie dochodów, zarówno w zakresie własnych, jak i tych związanych 

m.in. z PIT, który zwiększony  zostaje o 2.000.000,00 zł, a także z CIT o 

100.000,00 zł; zaznaczyła, że wpłynęły również decyzje dotyczące zwiększenia 

części oświatowej subwencji ogólnej – jest to kwota ponad 8.000,00 zł oraz ponad 

42.000,00 zł – środki z rezerwy subwencji ogólnej. 

Pani Katarzyna Rembelska powiedziała, że w zakresie zadań inwestycyjnych i zmian po 

stronie wydatków, przenoszone zostają środki w ramach WPF i budżetu powiatu na rok 

przyszły dotyczące: 

a) inwestycji prowadzonej na drodze 1817W na terenie Gminy Jabłonna i Gminy 

Wieliszew. Zaznaczyła, że jest to zadanie  współfinansowane ze środków 

Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych. Nadmieniła, że zadanie jest na 

ukończeniu, jednak z uwagi na niesprzyjające warunki atmosferyczne, wykonawcy 

nie uda się tego zadania zakończyć do końca bieżącego roku; 

b) zadania „Projekt i budowa odwodnienia miejscowego dróg oraz skrzyżowań” – 

zwiększamy plan o 315.000,00 zł – dotyczy to realizacji zadania na drodze 1819W 

ul. Kościuszki w Legionowie;  

c) przebudowy przejść dla pieszych na drogach powiatowych, zmniejszamy plan o 

ponad 240.000,00 zł. z uwagi na przesunięcie terminu opracowania dokumentacji 

projektowych, z uwagi na brak ofert – prac remontowych, budowlanych nie uda 

się wykonać w roku bieżącym. 

         

Pan Grzegorz Kubalski podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję w tym temacie. W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji, Przewodniczący 

komisji przystąpił do procedury glosowania. 

Wynik głosowania:     

 

9 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących 

 

Pan Grzegorz Kubalski poprosił Skarbnika Powiatu Legionowskiego o omówienie projektu 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla 

Powiatu Legionowskiego na lata 2021 – 2035, w zakresie właściwości Komisji Rozwoju. 

Pani Katarzyna Rembelska powiedziała, że ten projekt uchwały jest konsekwencją 

uchwał, będących w kompetencji Zarządu Powiatu w Legionowie w okresie od 30 

listopada br. do 8 grudnia br., a także projektu uchwały omawianego w poprzednim 

punkcie obrad. Zaznaczyła, że w ramach załącznika nr 1, wydatków związanych z 

zapobieganiem i przeciwdziałaniem COVID – 19 została uaktualniona w/g stanu na 

30.11.2021 r. – kwota ponad 77.000,00 zł. 
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Pan Grzegorz Kubalski podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję w tym temacie. W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji, Przewodniczący 

komisji przystąpił do procedury glosowania. 

Wynik głosowania:   

   

9 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących 

 

Przewodniczący komisji zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Legionowskiego             

o omówienie projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają 

z upływem roku budżetowego 2021. 

 

Skarbnik Powiatu Legionowskiego powiedziała, że do projektu uchwały Rady Powiatu w 

Legionowie w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2021, na posiedzeniu Zarządu Powiatu w Legionowie w dniu 14.12.br 

została wprowadzona autopoprawka, więc teraz przedstawi wykaz wszystkich tych 

wydatków: 

1) kwota 30.000,00 zł – pomoc rzeczowa dla Województwa Mazowieckiego na 

projekt przebudowy skrzyżowania drogi wojewódzkiej 632 z drogą powiatową            

nr 1816W ulica Przyszłość oraz droga gminna ul. Słoneczna w Stanisławowie 

Pierwszym. Jest to zadanie realizowane przez Gminę Nieporęt, a powiat bierze 

udział kosztowo w realizacji tej inwestycji. Niestety w związku                         

z przedłużającymi się uzgodnieniami koncepcji oraz ich zmianami przez Urząd 

Marszałkowski w Warszawie, został zawarty już czwarty aneks w zakresie tej 

inwestycji. Termin realizacji zadania to 20.12.2021 r., jednak w związku            

z procedurą odbioru i fakturowania, do końca roku tego zadania nie uda się 

zrealizować; 

2) Akcja Zima – kwota ponad 900.000,00 zł; 

3) ponad 59.000,00 zł - zadanie i bieżące wykonanie strategicznej mapy hałasu 

dla dróg głównych Powiatu Legionowskiego. Zaznaczyła, że z uwagi na to, iż 

część tego zadania wymaga działań w terenie, a uwarunkowane to jest wtedy 

panującymi warunkami atmosferycznymi, termin realizacji zakończenia umowy 

wyznaczony został na 29.04.2022 r.  

4) projekt i budowa odwodnienia miejscowego dróg oraz skrzyżowań. W tym 

zakresie są dwa zadania:  

a) przebudowa drogi powiatowej 4303W ul. Fortowa w miejscowości 

Beniaminów, w zakresie budowy urządzeń odwadniających – niespełna 

80.000,00 zł;  

b) przebudowa drogi 1820W ul. Warszawska w miejscowości Olszewnica Stara 

– ponad 140.000,00 zł. Z uwagi na stwierdzenie okoliczności, związanych   

z wystąpieniem Covid-19, następują opóźnienia w dostawach elementów 

odwonienia liniowego, dlatego przedłużenie umowy jest do 31.03.2022 r.   

5) umowy dotyczące wykonania dokumentacji projektowej odcinków dróg 

powiatowych oraz skrzyżowań: 

a) droga powiatowa nr 1819W, ul. Jagiellońska z drogą gminną                     

ul. Słowackiego w Legionowie – ponad 116.000,00 zł; z uwagi na 

wydłużający się czas uzgodnienia warunków technicznych z PGE - zawarto 

aneks wydłużający termin wykonania zadania do 14.04.2022 r. ; 

b) przebudowa skrzyżowania drogi 1822W ul. Niepodległości z drogą gminną       

ul. Przedpełskiego w miejscowości Wieliszew; z uwagi na przedłużający się 

termin wydania decyzji środowiskowej - zawarto aneks wydłużający termin 

wykonania zadania do 29.04.2022 r.  

Pani Katarzyna Rembelska nadmieniła, że ta zmiana jest zawarta we 

wspomnianej autopoprawce do projektu uchwały. 
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Skarbnik Powiatu Legionowskiego powiedziała, że kolejną zmianą zawartą                      

w autopoprawce jest opracowanie dokumentacji projektowej oraz wykonanie instalacji 

okablowania strukturalnego - kwota ponad 150.000,00 zł. Nadmieniła, że jest to zadanie 

realizowane w L.O. im. Marii Konopnickiej w Legionowie. Zaznaczyła, że wykonawca 

zajmuje się również wykonaniem okablowania w DPS „Kombatant” w Legionowie oraz    

w Zespole Szkół i Placówek Specjalnych w Legionowie. W dwóch jednostkach zadanie 

zostanie zakończone w roku bieżącym, natomiast w L.O. zadanie zostanie zakończone    

w przyszłym roku – zawarto aneks z terminem realizacji umowy do dnia 14.01.2022r.. 

 

Przewodniczący komisji podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję w tym temacie, w której kolejno udział wzięli. 

 

Pan Wiesław Smoczyński zapytał, na jakim etapie jest projektowanie skrzyżowania        

ul. Przyszłość z drogą nr 632? Pani Katarzyna Rembelska powiedziała, że zakończenie 

tego zadania jest przekładane na przyszły rok, a realizacją tego zadania zajmuje się 

Gmina Nieporęt. Kompetentny do udzielenia informacji w tym zakresie będzie Wydział 

Inwestycji i Remontów, który będzie mógł uzyskać szczegółowe informacje z Gminy 

Nieporęt, a następnie zostaną one przekazane Radnemu drogą elektroniczną.      

 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji, Przewodniczący komisji przystąpił 

do procedury glosowania. 

Wynik głosowania:     

 

10 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących 

 

Przewodniczący komisji powiedział, że w kompetencji komisji jest również projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie 

publicznego transportu zbiorowego w powiatowych przewozach pasażerskich.                 

O omówienie tego projektu uchwały Pan Grzegorz Kubalski poprosił Naczelnika Wydziału 

Strategii, Rozwoju i Pozyskiwania Funduszy. 

Pan Michał Stalmach powiedział, że przedstawiony projekt uchwały wynika z wniosku 

złożonego przez Powiat Legionowski do Wojewody, w sprawie dopłaty do wozokilometra, 

w ramach Funduszu Przewozów Autobusowych. Zaznaczył, że Wojewoda w dniu              

1 grudnia br. ogłosił nabór, który zakończył się w dniu 15.12.br.. Nadmienił, że Powiat 

Legionowski w złożonym wniosku, zgłosił 3 linie autobusowe, które funkcjonują, jednakże 

zostały wprowadzone zmiany, głównie w zakresie nazewnictwa tych linii. Nazwy zostały 

ujednolicone, za pomocą dodania wyróżnika literowego „P” do każdej linii, czyli 7P, 8P, 

10P. Nadmienił, że taka była sugestia mieszkańców powiatu. Zaznaczył, że dokonana 

została korekta trasy linii 8P. Dotychczas początek tej linii był w miejscowości Dębe, dalej 

przez Zegrze i do drogi krajowej nr 61, następnie przez Wieliszew do Legionowa. 

Natomiast teraz początek trasy będzie w miejscowości Zegrze i dalej przez Skubiankę, 

Jachrankę, Izbicę, do miejscowości Dębe, potem do Wieliszewa i dalej tak jak dotychczas.  

Pan Michał Stalmach powiedział, że jeżeli chodzi o dofinansowanie, to Wojewoda 

utrzymał stawkę 3 zł netto do wozokilometra, co pozwala przy założeniu, że w 2022 roku 

kursy powiatu będą obejmowały blisko ponad 400 tyś. wozokilometrów, wnioskować o 

dotację w wysokości ponad 1.200.000,00 zł. Zaznaczył, że zgodnie z regulaminem 

konkursu konieczne jest, aby jednostka wnioskująca oświadczyła, iż zawrze umowę z 

operatorem, który będzie miał zgodę organu stanowiącego.                

 

Pan Grzegorz Kubalski podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję w tym temacie. W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji, Przewodniczący 

komisji przystąpił do procedury glosowania. 



5 
 

 

Wynik głosowania:     

10 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących 

 

 

 

4. Przegląd stanu realizacji Strategii Rozwoju Powiatu Legionowskiego. 

 

Przewodniczący komisji zwrócił się z prośbą do Naczelnika Wydziału Strategii, 

Rozwoju i Pozyskiwania Funduszy o przedstawienie aktualnej informacji jak strategia 

rozwoju powiatu jest realizowana. 

Pan Michał Stalmach omówił szczegóły tematu, przedstawiając prezentację, która stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Pan Grzegorz Kubalski podziękował za omówienie tematu i zaproponował dyskusję w tym 

temacie, w której kolejno udział wzięli. 

 

Pan Wiesław Smoczyński powiedział, że pracował nad Strategią w roku 2016 i wyraził 

swoje zadowolenie, że tyle z planowanych celów zostało zrealizowane. Nadmienił, że 

szczególnie cieszy go zakres społeczny, oświatowy, kultury i oczywiście bardzo ważna 

sprawa, dotycząca budowy szkoły średniej w Stanisławowie Pierwszym oraz budowa 

szpitala. Zadowalającym w ocenie Radnego jest również fakt, iż powstanie nowa siedziba 

PIK-u. Zadania związane z komunikacją, drogami również udało się powiatowi 

zrealizować.   

 

Pani Aleksandra Bednarek powiedziała, że brakuje rzeczy, które nie zostały wykonane, a 

były o tym rozmowy w trakcie warsztatów, więc chciałaby wrócić do tego tematu na 

posiedzeniu Komisji Rozwoju w marcu. Radna zaznaczyła, że komunikacja bezpośrednia z 

mieszkańcami nie jest najlepsza, np. mieszkańcy nie wiedzą, że PIK to jest instytucja 

powiatowa, a nie miasta Legionowo, nie wiedzą również o wielu akcjach organizowanych 

przez powiat. Nadmieniła, że zadowalające jest, że wiele rzeczy udało się zrealizować. 

Zaznaczyła, że ma inne zdanie jeżeli chodzi o „rozwój gospodarczy i przedsiębiorczy”. 

Uważa, że powinno się tworzyć nowe miejsca pracy, a nie podtrzymywać biznesy, aby nie 

upadały. 

 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń w dyskusji, Przewodniczący komisji przystąpił 

do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.    

 

   

 

5. Przyjęcie protokołów: 

a) z nadzwyczajnego posiedzenia komisji w dniu 22.11.2021r.; 

W związku z brakiem sugestii i uwag do protokołu, Przewodniczący przystąpił 

do procedury głosowania: 

9 głosów za, 1 głos wstrzymujący, przy braku głosów przeciwnych; 

Przewodniczący komisji potwierdził, iż protokół z posiedzenia Komisji Rozwoju 

w dniu 22.11.2021r. został przyjęty. 
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b) z posiedzenia komisji w dniu 24.11.2021 r.. 

W związku z brakiem sugestii i uwag do protokołu, Przewodniczący komisji 

przystąpił do procedury głosowania: 

9 głosów za, 1 głos wstrzymujący, przy braku głosów przeciwnych; 

Przewodniczący komisji potwierdził, iż protokół z posiedzenia Komisji Rozwoju 

w dniu 22.11.2021r. został przyjęty. 

 

 

  

6. Wolne wnioski.   

 

Brak wolnych wniosków. 

 

 

 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie komisji zamknął Przewodniczący Komisji Rozwoju Pan Grzegorz 

Kubalski.  

 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju 

 

Grzegorz Kubalski 

 
Protokół sporządziła: 
Agata Szraga 


